



## 怡永續 會議專案

會議專案	價格	使用時間
全日會議專案	每位 NT\$2,680+10%	08:00 至 16:30
半日會議專案	每位 NT\$2,180+10%	08:00 至 12:00 / 13:00 至 16:30

### [ 專案內容 ]

- 上午及下午各一次精緻點心、咖啡及紅茶
- 提供每位貴賓會議用文具組、薄荷糖
- 專人服務和技術人員支援
- 提供無線麥克風2支
- 午餐於 MJ Kitchen 使用自助式午餐 (如使用中式桌菜, 則需每位加收NT\$500+10%)
- 會議提供環保原子筆以及風味水、玻璃杯
- 免費使用 LCD 投影機及螢幕一組
- 提供全館無線網路使用
- 提供海報架及白板
- 講台、接待桌

相關詳情請致電或來信：

02.7750.3388

cy\_tpecd.ays@courtyard.com

台北國泰萬怡酒店

10480台北市民生東路三段6號

courtyardtaipeidowntown.com

碳補償相關資訊：



專案詳情：



CO2

## 怡永續會議專案 Green Meeting

萬豪國際集團(Marriott International)邀您為環境永續盡一份力!!

台北國泰萬怡酒店為萬豪國際集團中首家執行  
”碳補償會議計畫”之台灣區直營酒店。

自成立以來，萬豪國際集團始終秉承實踐社會關懷，  
我們的永續發展和社會影響力平台 Serve 360，  
引領我們協助客戶、關懷員工、支持社群，  
將企業社會責任納入運營和價值鏈中。

無論您正處於永續發展的哪一階段，從企業會議到您的特殊日子，  
我們都能夠針對各種宴會活動提供靈活創新且負責任的解決方案，  
同時還能抵消您活動的全部碳成本。

舉辦”碳補償”會議活動不僅可受益於永續發展帶來的正面影響，  
減少環境足跡，還能促進您的企業達成永續發展目標，  
並附上詳細的會後影響報告。

### [ 舉辦活動，為自然盡份心力 ]

- 節能數位看板
- 採用再生紙製品
- 以環保解決方案取代瓶裝水
- 提供醬料供客人自行添加
- 落實資源回收
- 推動永續飲食，提供環保包材
- 嚴選當地食材
- 手機房卡

我們很榮幸能與全球最大的碳補償組織之一South Pole合作，  
協助各家企業將碳足跡降至最低。



CO2

## Green Meeting Package

Package	Price	Time
All Day	NT\$2,680+10% per person	08:00 to 16:30
Half Day	NT\$2,180+10% per person	08:00 to 12:00 / 13:00 to 16:30

### [ Package ]

- One-time serving of exquisite snacks, coffee, and tea during both the morning and afternoon.
- Provides eco-friendly ballpoint pens, flavored water, and glassware.
- Offers Each guest a conference stationary set and mint candies.
- Complimentary use of one set of LCD projector and screen.
- Dedicated service and technical support personnel.
- Complimentary access to wireless internet.
- Provides two wireless microphones.
- Poster stand and whiteboard.
- Podium and reception desk.
- Lunch will be served at MJ Kitchen with a buffet-style meal (an additional NT\$500+10% per person will be charged for Banquet service if selected).

For more details please contact:  
02.7750.3388  
cy.tpecd.ays@courtyard.com

Courtyard By Marriott Taipei Downtown  
No. 6, Section 3, Minsheng East Road,  
Zhongshan District, Taipei City, 10480, Taiwan.  
courtyardtaipeidowntown.com

More details about  
Carbon offset program: Package details:



## Green Meeting Package

Marriott International invites you to contribute to environmental sustainability! Courtyard By Marriott Taipei Downtown is the first Marriott International property in Taiwan to launch the "Carbon Offset Meeting Program."

At Marriott International, being a force for good is embedded in our DNA. Driven by the same core value we've had since our founding, to Serve Our World, our sustainability and social impact platform Serve 360, guides our efforts to integrate responsible practices throughout our operations and value chain in partnership with our customers, associates and communities.

Regardless where you are on your sustainability journey, whether it's a corporate meeting or a special event, we can provide flexible, innovative, and responsible solutions for a variety of banquet activities, while also offsetting the entire carbon cost of your event.

Hosting a "carbon offset" meeting or event not only benefits from the positive impact of sustainability, reducing environmental footprints but also helps your corporate achieve sustainability goals. We provide detailed meeting impact report card to demonstrate these benefits.

### [ Your Event. Your Contribution To Nature. ]

- Energy efficient digital signage.
- Recycled content paper products:
- Bottled water alternatives.
- Condiments served in bulk.
- Meeting space recycling.
- Sustainable banquet & catering food service & packaging options.
- Responsibly local sourced ingredients for banquet & catering menus.
- Mobile key.

We are proud to work with South Pole, one of the largest carbon offsetting organizations worldwide, to assist with corporations' goals to minimize their carbon footprint.

